
Jaarvergadering 18 april 2024 Duinoord, Trefcentrum 19.30–21:00 uur 
 
1. Opening en mededelingen 
 
Voorzitter Gerard Lucius opent de vergadering en verwelkomt de 27 
buurtbewoners namens het bestuur.  
Hij vindt het jammer dat er geen vertegenwoordigers van de Gemeente of 
Stadsdeel zijn. 
 
2. Aandacht voor onze vrijwilligers: Duinoord wisseltrofee 
 
Gerard stelt dat de wisseltrofee gaat naar mensen die iets goeds voor wijk hebben 
gedaan. Met een werkgroep van 15 actieve leden en 6 energiecoaches had de 
werkgroep Duurzaam Duinoord een succesvol jaar: 

• tegelwipactie – 900 tegels eruit en plantjes erin 
• 92 energiecoachgesprekken gevoerd 
• het project Dwarsdoorsnedestraat ontwikkeld 
• collectieve actie Heel Duinoord Isoleert opgezet en uitgevoerd 
• en veel meer (zie het Jaarverslag). 

De wisseltrofee zal bij een passende gelegenheid worden uitgereikt aan de 
werkgroep, omdat helaas geen lid van de werkgroep nu aanwezig is. 
 
3. Notulen jaarvergadering 19 april 2023 
 
Geaccordeerd met een opmerking van Loek van Noort over de notulist voor dit 
jaar. 
 
4. Inhoudelijk jaarverslag 2023 
 
Gerard licht enkele onderwerpen uit het verslag toe: 

• Het Walking Dinner was weer een groot succes. Ongeveer 80 wijkgenoten 
hadden een gezellige en smakelijke avond. Dit aantal had zelfs nog hoger 
kunnen met meer koks. Voor 5 oktober 2024 (de datum voor het volgende 
Walking Dinner worden 3 extra koks gezocht. 

• Na overleg met de wijk heeft de gemeente besloten 534 fietsplekken te 
creeren, maar aan de realisatie zal pas in het derde kwartaal van 2025 
begonnen worden. 

• Internationals werkgroep was zeer actief met succesvolle events . Flyers 
voor toekomstige activiteiten liggen op tafel.  

• Het speelplein aan de Tasmanstraat zal in de toekomst door kinderen uit 
de buurt en scholieren van het Haganum worden gebruikt. 

• De Galvanischool is na 6 jaar renovatie weer terug.  
• Het Krot van Kroatie: dankzij de inspanningen van de werkgroep en van 

Natalie en Gerard wordt er eindelijk actie ondernomen. De Kroatische 
ambassade heeft een goede aannemer ingehuurd en met het werk is 
begonnen. Er is ons verteld dat het 6 maanden zal duren voordat het klaar 
is. 

• De Wijkagenda 2021-25 loopt goed, met goede samenwerking en 
betrokkenheid van de Gemeente. De Wijkagenda voor 2025-29 zal de 
komende maanden worden ontwikkeld. Samen met het Stadsdeel gaat 



het Bewonersoverleg (BO) aan de slag om te kijken hoe we tot een vervolg 
van de wijkagenda kunnen komen. 
 

Het inhoudelijk jaarverslag wordt vastgesteld en zal naar de Gemeente worden 
gestuurd. 
 
 
5. Financieel jaarverslag 2023 
 
Loek van Noort licht het verslag kort toe en begint met de inkomsten. De 
advertentieopbrengsten en de eigen bijdrage voor activiteiten zijn wat lager dan 
begroot. Maar daar staat tegenover dat we weer sinds lange tijd rente hebben 
ontvangen op onze spaarrekening.   
 
Uitgaven: de kosten van ’t Lopend Vuurtje zijn wat hoger dan begroot want we 
hebben betaald voor 6 edities in plaats van 5, inclusief het laatste editie van 2022. 
Andere uitgaven lagen dicht bij de gebudgetteerde bedragen. We eindigden met 
een klein positief resultaat, dat echter geflatteerd is aangezien diverse bedragen 
die ‘eigenlijk’ 2023 betreffen nog betaald moesten worden, hetgeen begin januari 
2024 is gebeurd. 
 
6. Verslag kascommissie en décharge bestuur 
 
Marcel Tielemans heeft met Dineke Dezentje de boeken gecontroleerd. 
Alles is in orde bevonden en zij stellen de vergadering voor het bestuur décharge 
te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. Dit wordt onder applaus gedaan. 
Marcel geeft aan dat hij al enige jaren in de kascommissie zit. Dit geldt ook voor 
Dineke. Zij stellen hun plek beschikbaar en vragen de aanwezigen hun taak over 
te nemen. Aanmelden kan bij Loek van Noort. 
 
7. Begroting 2024 
 
Loek licht de begroting kort toe. Subsidies van de Gemeente zijn ongeveer 2/3 van 
onze inkomsten. Dit jaar heeft de stadsdeelraad ons laten weten dat het maar 
90% van de basissubsidie in 2024 zal uitbetalen en dat de laatste 10%  pas bij 
vaststelling van de subsidie in 2025 komt. Wij vinden dit niet correct en zullen 
daarover in gesprek gaan met het stadsdeel. Deze basissubsidie wordt jaarlijks 
toegekend en is vanaf 2022 behalve bedoeld voor de huisvesting, de exploitatie en 
de administratieve ondersteuning ook voor de communicatie (wijkkrant/website). 
De subsidie voor administratieve ondersteuning bedraagt voor 2024 € 7.159 euro. 
Door een forse verhoging van het uurtarief door Wijkz, de werkgever van onze 
administratieve ondersteuner, kan hiervoor nog maar zo’n 114 uur aan 
ondersteuning inhuren. Dat was in 2018 nog 172 uur. Overige subsidies voor 
activiteiten zijn aangevraagd en toegekend.  
 
De kosten van ’t Lopend Vuurtje worden begroot op een hoger bedrag dan de 
afgelopen jaren. Dat heeft te maken met het feit dat de kosten (layout + drukken) 
sinds 2020 flink zijn gestegen. In de begroting is er rekening mee gehouden dat 
we twee keer per jaar een wat dikker nummer (24 pagina’s) uitbrengen. 
 
De huurlasten zijn iets verhoogd want het is mogelijk dat er een huurverhoging 
komt. 



 
De voorzitter bedankt Loek, Marcel en Dineke voor hun inspanningen. 
 
8. Wijziging bestuurssamenstelling 
 
Namens de sollicitatiecommissie legt Loek uit dat Gerard na 5 jaar de wens te 
kennen heeft gegeven terug te treden als voorzitter. De commissie heeft een 
bericht geplaatst in ’t Lopend Vuurtje en op sociale media. Uiteindelijk waren er 
twee kandidaten. Na enig wikken en wegen is nu het voorstel Rob van Putten te 
benoemen tot voorzitter van het Bewonersoverleg.  
De vergadering gaat onder applaus akkoord met de benoeming van de nieuwe 
voorzitter. Deze stelt dat hij al 40 jaar met plezier in deze mooie buurt woont en 
mede gezien zijn achtergrond als raadslid (‘in de vorige eeuw’) zich energiek voor 
de buurt zal inzetten. 
 
9. Afscheid van Gerard Lucius 
 
Loek van Noort spreekt Gerard toe langs de lijnen van het sprookje “De Smid Die 
Niet Wou Sterven” en dankt hem voor zijn inspanningen.  
 
10. Vooruitblik 2024 
 

• Sander van Dam kondigt aan dat in het verlengde van het Walking Dinner 
van 5 oktober geprobeerd zal worden een werkgroep Culinair Duinoord op 
te richten. Op 16 mei zal hierover gebrainstormd worden. 

• Ester Elsgeest die de socials (facebook, Instagram) verzorgt over de buurt 
en de activiteiten van het Bewonersoverleg houdt er mee op per 1 juli. Een 
opvolger wordt gezocht. 

 
11. Rondvraag 
 

• De Gemeente is traag met het vervolg van de parkeerpilot van 2021 (World 
Forum). Hopelijk komt er binnenkort actie. 

• Aandacht voor opruimacties eerste zaterdag van de maand. Voorgesteld 
wordt om te kijken of er bloembakken geplaatst kunnen worden rond de 
recyclingbakken Emmakade/Obrechtstraat. 
 

 
12. Sluiting 
 
De vergadering wordt om 21.00 uur gesloten. 
 
 


